

Title (en)

Apparatus for game of skill having a game plane and on it a freely movable game object.

Title (de)

Geschicklichkeitsspielgerät mit einer Spielfläche und einem darauf freibeweglichen Spielgegenstand.

Title (fr)

Appareil pour jeu d'adresse avec un plan de jeu et un objet de jeu pouvant s'y mouvoir librement.

Publication

**EP 0032711 A1 19810729 (DE)**

Application

**EP 81100193 A 19810113**

Priority

DE 3001768 A 19800118

Abstract (en)

The apparatus (1) comprises a game plane (4), within which a freely movable game object can be moved by tilting the latter into the tilting direction. The apparatus is to be designed in such a way that it not only requires skill for its operation, but that also the coordination and concentration capacity of the player can be trained. For this purpose, provision is made for the apparatus to be associated with a tilting body (2) having a spatially curved resting surface (3), which tilting body is in effective connection with the game plane (4). Furthermore, the tilting body (2) has a further operating surface (5), with the aid of which it can be tilted by corresponding loading in the direction of the load. <IMAGE>

Abstract (de)

Das Geschicklichkeitsspielgerät (1) umfasst eine Spielfläche (4), innerhalb der ein freibeweglicher Spielgegenstand durch Kippen derselben in die Kipprichtung bewegbar ist. Das Spielgerät soll so gestaltet werden, dass es zu seiner Bedienung nicht nur Geschicklichkeit erfordert, sondern dass auch das Koordinationsvermögen und die Konzentrationsfähigkeit des Spielenden geschult werden kann. Hierzu ist vorgesehen, dem Spielgerät einen eine räumlich gekrümmte Auflagefläche (3) aufweisenden Kippkörper (2) zuzuordnen, der mit der Spielfläche (4) in Wirkverbindung steht. Der Kippkörper (2) weist darüber hinaus noch eine Betätigungsfläche (5) auf, mit Hilfe welcher er durch entsprechendes Belasten in Richtung der Belastung kippbar ist.

IPC 1-7

**A63F 7/38**; A63F 7/00; A63B 23/04

IPC 8 full level

**A63B 22/16** (2006.01); **A63F 7/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63B 22/16** (2013.01); **A63F 7/386** (2013.01); **A63B 2208/12** (2013.01)

Citation (search report)

US 3188087 A 19650608 - LARSON JR EDWARD S

Cited by

DE202004005889U1

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0032711 A1 19810729**; DE 3001768 A1 19810723; DE 3001768 C2 19841213; ES 265203 U 19830316; ES 265203 Y 19831016

DOCDB simple family (application)

**EP 81100193 A 19810113**; DE 3001768 A 19800118; ES 265203 U 19810116